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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2018/19:631 Ökad byråkrati för vapenägare

Det har blossat upp en konflikt mellan jägare och Polismyndigheten efter 
förslaget om nya föreskrifter för skjutbanor och det man kallar för ”tillfälliga 
skjutbanor”. 

Jägarna menar att den nya term som Polismyndigheten lagt till – tillfälliga 
skjutbanor – med de regleringar den innebär, får långtgående återverkningar för 
bland annat jägarnas träningsskytte. Det är skytte som bedrivs på jaktstigar med 
kula och hagel på många platser runt om i landet.

Utöver detta drabbas även sportskytte som fältskytte och dynamiskt skytte hårt 
av de nya föreskrifterna, och i slutändan kan vilt också drabbas om jägare inte 
får tillräckligt med möjligheter att träna. 

Säkerheten vid hantering av vapen är en självklarhet för både Polismyndigheten 
och alla de jägare och sportskyttar som vi har i landet. Det bör dock gå att 
mötas i mitten och möjliggöra ett säkrare skytte och ge möjligheter för jägare 
och sportskyttar att träna. 

Med anledning av ovan vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att underlätta byråkratin för jägare 
och sportskyttar i kombination med att vi kan garantera säkerheten vid 
skjutbanor?  

………………………………………

John Widegren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-05-10
Besvaras senast
2019-05-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


